
 

 

Szubjektív értékelés 

Nagyon hasznosnak és értékesnek tartom a kint szerzett tapasztalatokat. Elsősorban az 

amerikaiak freestyle oktatási  koncepciót, az ATML -t(approach, take off, maneuver, 

landing).  Az oktatás megközelítése nem arról szólt, hogy előre kitalált gyakorlatok sorozatát 

adják át, hanem egy átfogó oktatási koncepciót próbáltak kitalálni az összes freestyle 

gyakorlatra. Ezzel is azt próbálják  elérni, hogy minden oktatónak saját oktatási tematikája 

lehessen. Ez az amerikai freestyle scéna mérete miatt ez szükségszerű, mivel nem szoríthatják 

korlátok közé a freestyle oktatását.  Ugyanakkor Európában, ahol még nincs múltja a freestyle 

oktatásának, szükségszerűnek érzem egy konkrét gyakorlatokból álló tematika alkalmazását, 

irányelvként. 

A közös freestyle workshopok nagyon sokat segítettek abban, hogy mégjobb rálátásom 

lehessen más országok tematikájára, amiből jópárat szeretnék a jövőben alkalmazni. 

  

A gyakorlati  workshopok közül a kanadain tudtam résztvenni, ahol egy gyakorlat oktatásának 

a megközelítését próbálták bemutatni. Sokkal inkább rávezetni próbálták a tanítványokat a 

környezeti adottságok változtatásával,  minthogy konkrét gyakorlatokat adtak volna. Úgy 

gondolom hogy ez is egy fontos szempont, de sokkal inkább konkrét gyakorlatoknak a 

tanítására lettem volna kíváncsi. 

Az elméleti  workshopok, előadások amiken részt tudtam venni sajnos nem nagyon tetszettek, 

mivel nem feltétlenül az oktatásról hanem sok esetben mindenféle termékek bemutatásáról 

volt szó. 

  

A rendezvény nagyon tetszett. Nagyon fontosnak érzem, hogy a nemzetközi kapcsolatokat 

erősítsük ilyen jellegű rendezvényekkel. Aki külföldön dolgozik azt tudja, hogy  az oktatói 

brigád  általában a legkülönbözőbb féle országok oktatóiból tevődik össze. Rengeteget segít 

ha ilyen rendezvényeken megismerhetjük a leendő kollégákat. 

  

Remélem, hogy négy év múlva a következő Interski Magyar delegációjának ismét a tagja 

lehetek! 

       


